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Hollywoodský herec Sean Penn chce vidět neočkované
lidi ve vězení
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Aktivističtí herci jsou vždy platnou oporou jakkoli zvráceného

režimu. Někteří se tím navíc rádi chlubí veřejně a nevynechají

sebemenší příležitost, aby podpořili cokoli, s čím systém přijde.

Hollywoodský herec Sean Penn se v posledních letech stal hlasitým

následovníkem všech levicových sociálních politik – od podpory

amerického prezidenta Joea Bidena přes trapnou návštěvu u

ukrajinského prezidenta Zelenského (včetně oscarového dárku za

herecký výkon) až po podporu covidovému režimu.

Nyní Penn znovu zvyšuje útoky na neočkované, a to v době, kdy se

vakcinační katastrofa ukazuje být stále horší. Hollywoodský herec

řekl, že by rád viděl neočkované lidi uvržené do vězení za to, že se

odvážili zpochybnit konvenční moudrost.
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Dvaašedesátiletý herec pronesl nehorázné poznámky v rozhovoru pro

Extra. Když se tazatel zeptal, co si myslí o odmítačích očkování, Penn

okamžitě prohlásil:

„Je to zbabělost z přesvědčení. Myslím, že je to neochota přijmout

kulturu zdravého rozumu. V tuto chvíli mi to skutečně připadá

trestné.

Opravdu si myslím, že kdo se nechce nechat očkovat, měl by zůstat

doma. Nechoď do práce. Neměj práci. Dokud budeme všichni platit

za tyto silnice, musíme po nich jezdit bezpečně. Takže doufám, že se

postoje změní.“

Jeho komentáře následují po zprávě, která ukazuje, že většina lidí,

kteří se nakazili a zemřeli na COVID, byla očkována.

Jak již dříve uvedl The Daily Wire, analýza deníku Washington Post’s

Health 202 zjistila, že 58 % srpnových úmrtí na covid se odehrálo v

případech, kdy byli postižení očkováni proti COVID nebo dostali

posilovač. Od září loňského roku se toto číslo více než zdvojnásobilo.

„Už nemůžeme tvrdit, že jde o pandemii neočkovaných,“ řekla listu

Cynthia Coxová, viceprezidentka Kaiser Family Foundation.

Odhaduje se, že do října letošního roku bylo proočkováno 80 %

americké populace. Z nich je 68 % plně očkováno a 34 % dostalo

přeočkování.

Penn od začátku požaduje povinné covid očkování, očkování

přirovnal k získání řidičského průkazu.

„Toto je jedna z věcí, které by měly být povinné,“ řekl herec.

Penn mluvil o tom, jak byl frustrovaný z těch, kdo váhali s

očkováním.

„Odpor založený pouze na určitém druhu nedostatku představivosti

a pochopení všeho, co lidské rase prospívá, mě velmi frustroval. Ale

mohu pracovat pouze v rámci svých možností a říct, že by to podle
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mě mělo být povinné.“

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 18 Průměrně: 4.8]

 

 


